

# 大峽谷-羚羊峽谷-布萊斯峽谷錫安公園-拉斯維加斯四日遊

Since 1953

rx60.nturx.org

Laughlin - Grand Canyon - Antelope Canyon -Bryee Canyon- Zion N.R. - Las Vegas 4 Days Tou

出發日期 第四人/小孩 單人房 雙人房 免費者 (附加費) SURCHARGE **DEPARTURE TWIN** 4TH / CHILD SINGLE NTUSPAA-NA Jun 30, '13 (Sunday) \$269 \$20 \$389 S248 Registration fee\*(include Gala dinner) \$50 \$50 \$50 \$50

## 行程特色/ HIGHLIGHTS:

- 暢遊倫敦橋, 拉芙琳, 大峽谷, 包偉湖, 布萊斯峽谷, 錫安公園, 拉斯維加斯, 巧克力工廠, 沙漠仙人掌公園, 工廠名牌直銷中心。
- •豪華酒店(住拉斯維加斯大道中心上), 巴士及中英文導遊。
- Tour of London Bridge, Laughlin, Grand Canyon, Bryce Canyon, Zion National park, Las Vegas, Desert Cactus Garden.
- Deluxe hotels, bus, Chinese and English speaking tour guide.

## 1 洛杉磯 - 倫敦橋 - 拉芙琳 LOS ANGELES - LONDON BRIDGE LAUGHLIN

早上出發,驅車進入亞利桑那州,前往哈瓦蘇湖畔的倫敦橋(世界上最大的一件古董)。其後前往內華達州第三大賭城,有水上賭城之稱的拉芙琳。拉芙琳位於加州的南端接連加州及亞利桑那州的地方,是一座建於科羅拉多河畔的賭城,幾乎所有賭場都沿著河邊而建,有別於拉斯維加斯的奢華,她呈現的是另一番樸素的媚力。夜晚在此漫步於河邊,聆聽潺潺水流,亦是另一番旅遊的享受。

酒店: Edgerwater Hotel or similar.

Depart from Los Angeles through the Mojave Desert into the state of Arizona to Lake Havasu City – London Bridge (The largest piece of antique in the world). Tour Continue to Laughlin Nevada A sliver of the Colorado River Valley where Nevada, California and Arizona meet has been transformed into a fast-growing tourist destination and gambling resort in a few short decades. Over Night Laughlin.

## 2 拉芙琳 - 大峽谷 - 羚羊峽谷 包偉湖 - 康納鎮 LAUGHLIN - GRAND CANYON -ANTELOPE CANYON -LAKE POWELL - KANAB

上午驅車前往世界七大自然奇景之一的大峽谷國家公園,其壯觀與艷麗無與倫比,再由各個不同的角度來欣賞光與峽谷岩壁折射的奇景,令您不得不讚嘆大自然之偉大。午後前往羚羊峽谷,您可自費參加羚羊峽谷吉普車之旅,由當地印第安原住民嚮導帶領您一探峽谷之美。之後來到包偉湖,其湖岸線長1960英哩,有96個峽谷,猶如將大峽谷搬到湖上一般。上游配了三百萬亞利太峽。僅大的水利工程,造福了三百萬亞利泰那居民的生活所需。夜宿位於猶他州的康納鎮。

\*Children under age of 12: registration fee: \$25 \*\*NTUSPAA-NA lifetime membership fee: \$150

Morning proceed to one of the 7 wonders of the world- the Grand Canyon National Park. The Canyon is much Greater both in Size and Beauty Contrary to General Misconception. Then we going to the Antelope Canyon, you can join an optional Antelope Canyon Jeep Tour. Afternoon proceed North to Page to Lake Powell. Drive through the Glen Canyon Dam constructed on the Colorado River. Overnight in Kanab.

# **3** 康納鎮-布萊斯峽谷-錫安公園 拉斯維加斯

#### KANAB- BRYCE CANYON-ZION N.P. - LAS VEGAS

今日我們迎著清新的晨風,邊欣賞著秀麗 的紅石峽谷州立公園,穿越過沙石拱門, 來到了海拔8千英呎高的布萊斯峽谷國家 公園。公園內有上萬個由風霜雪雨經歷百 萬年侵蝕而成的石柱。有的如寶劍直入雲 雪,有的如亭亭玉立的少女,不由得讓您 讚嘆宇宙滄海桑田和造物者的神奇。太 後,我們將遊覽秀麗的錫安國家公園,雄偉 的岩壁,清澈的溪流,聳立的蒼鬆,冰河的遺 蹟, 猶如置身於世外桃源。傍晚我們來到了 金碧輝煌、五光十色的拉斯維加斯。您可 到凱撒皇宮的豪華名店街購物或嘗試-您的手氣,也可自行參觀大街上著名酒店 (百樂宮, 紐約紐約, 永利, 威尼斯人,... 晚上可自費參加夜遊或觀看世界著名精採 歌舞表演.

酒店: Harrah's hotel or similar.

Morning proceeds to Bryce Canyon National Park where a variety of rock shapes and textures can be found. At an elevation of 8000 feet you will experience a wonderful view of the forest of rocks left standing after millions of years of erosion. Afternoon drive through the Camel Junction to Zion National Park where you can feast your eyes on the different color

ated by Mother Nature. Then the coach will proceed through the state of Arizona pass Virgin River Canyon to Las Vegas, Nevada- the Gambling Capital of the World. stay at hotel located centre of the Las Vegas Strip, so you can visit famous hotels with walking distance such as-Luxor, New York New York, Treasure Island, Mirage, etc.....You may Join Optional Night tour or Best Seller Famous Jubilee Show.

# 4 巧克力工廠 - 沙漠仙人掌 直銷名牌店 - 洛杉磯 CHOCOLATE FACTORY - DESERT CACTUS GARDEN - FACTORY OUTLET - LOS ANGELES

上午離開拉斯維加斯,參觀巧克力工廠及沙漠仙人掌公園。回洛杉磯途經Lenwood大型直營購物中心,任您採購世界名牌商品,價廉物美。傍晚時分返抵洛杉磯。結束您愉快的假期。

In the morning, we will continue the tour to Chocolate Factory and Desert Cactus Garden. Depart for Los Angeles, on the way, we will stop at the Lenwood factory outlet mall where you can purchase famous brands at the lowest price possible. Arrive in Los Angeles in the evening.

#### 費用不包括 / FARE EXCLUDE

- ※ 大峽谷立體電影 IMAX
- ※ 拉斯維加斯歌舞表演, 拉斯維加斯夜遊.
- ※ 羚羊峽谷吉普車之旅.
- ※ 司機與導遊的小費, 建議小費標準每天\$7/人

#### read more on <u>ntuspaa-na.org/reunion</u>

- \* Las Vegas Night Tour; Jubilee Show.
- $\ensuremath{\, \times \,}$  The Antelope Canyon Jeep Tours.
- \* Travel Guard Insurance (1-888-836-0888).





www.americaasia.com

\*\*\*NTUSPAA-NA lifetime member: registration fee(\$50) will be waived